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Uprzejmie informuję, że na LIX sesji Rady Miejskiej 27 stycznia 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna 

Barbara Koprowska zgłosiła następujące zapytanie: 

W momencie, kiedy zostały odrzucone moje wnioski dotyczące alejki łączącej dwa 
osiedla przy Parku Westerplatte i zajezdni autobusowej na komisjach byłam 
jedyną radną, kiedy zadbałam bardzo dokładnie o procedury, która prawidłowo 
złożyła wniosek mniejszości i Szanowni Państwo odrzuciliście ten wniosek. 
Szanowny Panie Prezydencie w związku z tym, że w tym momencie pojawiają się 
inne głosy radnych bardzo Pana proszę o konkretną informację czy te dwa zadania, 
których Pan nie uwzględnił w budżecie, nie zostały uwzględnione przez radnych 
jako wniosek mniejszości. Czy maja szansę, aby znalazły się w realizacji w tym 
roku. Szanowni Państwo podałam dwa alternatywne źródła pokrycia tych 
wniosków.  


